

## Referat fra FAU-møte, 5.09.2018, kl.19:00

Tilstede: Maria Nerland, Astrid Refvik Lian, Camilla Skovly, Erling Kristensen, Fred O. Johansen, Helene Ekeberg Schmidt, Anke Woelk

Sak 1	<b>Konstituering av FAU og oppdatering Brønnøysundregisteret</b>
	<ul style="list-style-type: none"><li>• Leder: Astrid Refvik Lian</li><li>• Nestleder, KFU-representant: Helene Ekeberg Schmidt</li><li>• Sekretær: Anke Woelk<ul style="list-style-type: none"><li>• FAU medlemmer: Camilla Skovly, Erling Kristensen, Fred O. Johansen</li></ul></li></ul>
Sak 2	<b>Information fra rektor</b>
	<ul style="list-style-type: none"><li>• Få elever (102) på skolen: alle kjenner alle, alle blir sett. Positive tilbakemeldinger fra elevene, noen klasser med utfordringer men ungene trives på skolen (også de fra en «vanskelig» klasse)</li><li>• diverse kommunale planer i Horten som diskuteres nå (blant annet handlingsplan mot krenkelser, handlingsplan mot mobbing, sosialplan) --&gt; kontaktlærerne måtte legge frem et sosialt årshjul hvordan det var tenkt å få inn dette i undervisningen</li><li>• Skolevandring foregår, oppsummering etter 6 uker</li><li>• Utfordringer mtp buss pga innstrammet budsjett</li></ul>
Sak 3	<b>Rehabilitering Fagerheim skole</b>
	<ul style="list-style-type: none"><li>• Videre arbeid diskuteres og planlegges nå</li><li>• Avslag å ha SFO på bygdehuset skal diskuteres igjen, ikke noe endelig svar altså</li><li>• Utvidet åpningstider SFO: ikke noe svar enda</li><li>• Tidsplan: start av flytting mars 2019, skolestart på KJV: skoleår 2019/2020, tilbake til «ny» skole: skoleår 2020/2021</li><li>• Lite informasjon i bygda: vi skal prøve å få til bedre informasjonsflyt, evt via FB?, et skriv som blir sendt ut som ranselpost</li></ul>
Sak 5	<b>Hvilke fokusområder skal FAU ha i dette skoleåret?</b>
	<ul style="list-style-type: none"><li>• Fredager etter skolen står gymsalen til disposisjon, kan lånes av NIF (kontakt: Hanneli Bugge-Hansen): vi vil oppfordre å bruke det klassevis til å styrke sosiale kontakter utenom undervisningstid</li><li>• 19.10: Refleksfest, 1.-4.klasse, Kjærranåsen, hos Fred, kl.18</li><li>• 19.10: Fest for 5.-7.klasse (tidligere taco-fest): Erling drøfter det på klassekontakt-møtet mandag, hva de ønsker å arrangere</li></ul>
Sak 4	<b>Årsplan FAU: Hvilke aktiviteter ønsker vi å arrangere?</b>
	<ul style="list-style-type: none"><li>• Karneval (1.-4.klasse): 9.2. (Allrom)</li><li>• Disko (5.-7.klasse): 9.3. på bygdehus</li><li>• utover det ønsker FAU å støtte idéen å bruke gymsalen på fredager istedenfor å arrangere noe, se sak nr5</li></ul>
Sak 6	<b>Høring: Skoleruter til høring (skoleåret 2019/20 og 2020/21), frist 10.september</b>
	<ul style="list-style-type: none"><li>• Ingen innvendinger</li></ul>

Sak 7	<b>Eventuelt</b>
	<ul style="list-style-type: none"><li>• „Meierikrysset“ får mest sannsynlig lyskryss mens Hortenstunnelen blir stengt og tungtrafikk kjører forbi skolen en periode</li><li>• Bålplassen bak Bedehuset: benkene har blitt ødelagt, Erling og Fred hjelper til å lage nye ( gjerne som „event“ med noen andre dyktige handymen/-women), Helene etterspør tillatelse å hogge et par trær i skogen, ellers måtte materiale fraktes dit</li> <li>• Det har ikke blitt satt opp en ny dato for neste FAU-møte, vi avventer kommunestyremøte</li><li>• evt et lite møte bare for klassekontakter, små- og stor-skolen, mtp arrangementer.</li><li>• Anke snakket med politikontakten (hun som opprinnelig var ansvarlig for forebyggende arbeid heter Ida Kirsebom, nå har Mona Kristnes overtatt). De er i en omorganiseringsfase, for lite folk - og prioriterer ungdomsskolen. Så hvis vi ønsker et foredrag må vi finne en annen privat aktør å holde foredrag.<ul style="list-style-type: none"><li>◦ Ønsker vi det? Eller blir det allikevel for likt til i fjor?</li><li>◦ Noe tanker rundt dette?</li></ul></li></ul>

Referent: Anke Woelk